

9.3 % cashback on dining with meem Credit and Debit Cards

- All customers holding any type of meem Debit or Credit card are eligible
- Cashback is capped at SAR 250 per customer.
- The offer is valid from 21st to 24th September 2023
- Eligible dining transactions (restaurants) include online and Point of Sale (POS) domestic and international
- No minimum spend is required to qualify for cashback
- This offer excludes walled load transactions.
- Eligible cashback amount will be credited to the customer account within 30 working days after the campaign period has ended.
- Annual Profit Rate (APR) for platinum credit cards is 35.71% and for Signature/ Infinite credit cards starts from 28.46%.
- The Bank will solely determine at its own discretion for eligible transactions for cash back amount and the same is binding.

- جميع العملاء الذين يحملون أي نوع من بطاقات
 حساب ميم أو ميم الائتمانية مؤهلون للاستفادة من
 هذا العرض.
- الحد الأقصى للكاش باك هو 250 ريال سعودي لكل عميل.
 - العرض ساري من 21 إلى 24 سبتمبر 2023
- تشمل عمليات الدفع للمطاعم عبر الإنترنت ونقاط البيع المحلية والدولية.
 - لا يشترط حد أدنى للإنفاق للتأهل للحصول على الكاش باك.
 - هذا العرض لا يتضمن عمليات الدفع باستخدام المحفظة الإلكترونية.
 - سيتم إضافة مبلغ الكاش باك إلى حساب العميل خلال 30 يوم عمل بعد انتهاء فترة الحملة.
 - معدل الربح السنوي لبطاقات الائتمان البلاتينية 35.71% وبطاقات سيجنتشر/إنفينيت الائتمانية تبدأ من 28.46%.
 - سيحدد البنك وفقًا لتقديره الخاص، المعاملات المؤهلة للحصول على مبلغ الكاش باك.

Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000) Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920) P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia, Telephone: 8001166336, Website: meem.com National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area, Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208

Licensed with number: 2007 and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

شركة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال (7,500,000,000,000) ريال سعودي، الرقم الموحد (7,500,000,000)، سجل تجاري رقم (2052001920) صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية، هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامي، وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208 مرخص لها برقم ترخيص: 2007، وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي